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Mondelinge vragen PvdA-fractie over de  Informatienota Voortgang Spoorzone  
 
Op de lijst van ingekomen stukken voor de raadsvergadering van vanavond (maandag 24 
november 2014) staat de Informatienota Voortgang Spoorzone. Deze nota roept bij onze fractie 
vragen op over de voortgang van het project Spoorzone. De snelste manier om hierover 
duidelijkheid te krijgen is het stellen van mondelinge vragen. Het agenderen van de nota voor een 
informatieronde zou - gelet op de agenda van de raad - betekenen dat deze pas in januari 2015 
aan de orde zou komen.  
 
Wat is er aan de hand? 
 
In februari 2014 heeft de raad het integraal Plan van Aanpak Spoorzone 2014-2017 behandeld en 
vastgesteld. Onderdeel daarvan was een planning van de zgn. bestuursmomenten, die gaan over 
de betrokkenheid van de raad.  Daarin was o.a. voorzien dat het Kwaliteitsboek medio oktober 
2014 door de raad zou worden vastgesteld en het PvE voor de busbrug begin december van dit 
jaar. Nog tijdens de informatiebijeenkomst voor de raad op 30 september jl. werd ons verteld dat 
het Kwaliteitsboek eind november door de raad behandeld zou kunnen worden en het PvE voor de 
busbrug in december van dit jaar.  
 
Uit de informatienota blijkt dat dit alles te optimistisch gedacht was: het college verwacht het 
Kwaliteitsboek + beslisnota  "in januari 2015 [...] in procedure te brengen". Als het Kwaliteitsboek is 
vastgesteld wordt het PvE voor de busbrug aan de raad voorgelegd. Daarbij wordt zelfs geen 
tijdsindicatie gegeven, alleen de verzekering dat "partijen volgens de oorspronkelijke planning in 
staat [zijn] de aanbesteding van de busbrug te starten in september 2015".  
 
Dit gestaag opschuiven van de planning voor twee cruciale elementen uit het project Spoorzone 
vindt de PvdA-fractie zorgelijk, omdat dit consequenties kan hebben voor het verdere verloop van 
het hele project, waarin alle elementen met elkaar samenhangen. Daarom hebben wij de volgende 
vragen aan het college. 
 
1. Kan het college garanderen dat het Kwaliteitsboek in januari 2015 bij de raad wordt ingediend 

en wanneer in die maand zal dat dan ongeveer zijn? 
2. Kan het college garanderen dat de aanbesteding van de busbrug kan starten in september 

2015? 
3. Kan het college een geactualiseerde planning aan de raad voorleggen waaruit blijkt dat de 

deadline uit de bestuursovereenkomst met de provincie wordt gehaald en de busterminal + de 
busbrug uiterlijk 1-9-2018 in gebruik zijn?    
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Jan Slijkhuis 


